
ACTA DE REUNIÓ

Consell de Departament d'Enginyeria de Sistemes Industrials i
Disseny
Núm. de la sessió: 147
Data i hora: 19/02/2021 10:15
Lloc: Telemàtica
Descripció: El Consell es farà utilitzant el GOC i Google Meet. L'enllaç s'enviarà

abans de la reunió.
Reunió telemàtica Si

Assistents
Roberto Sanchis Llopis - President
Francisco Felip Miralles - Secretari/a
Abellán Nebot, José Vicente - Membre
Alfonso Gil, Jose Carlos - Membre
Aparicio Marín, Néstor - Membre
Arce Martínez, José Miguel - Membre
Ariño Latorre, Carlos Vicente - Membre
Balaguer Herrero, Pedro - Membre
Belenguer Balaguer, Enrique Francisco - Membre
Beltrán San Segundo, Héctor - Membre
Cabedo Mas, Luis - Membre
Cervera González, Iván - Membre
Díaz García, Diego José - Membre
Fabra Galofre, María Lidon - Membre
Galán Serrano, Julia - Membre
García Cañadas, Jorge - Membre
García García, Carlos - Membre
Gras Llopis, Matias Alberto - Membre
Gámez Pérez, José - Membre
Habib Ameen, Kudama - Membre
Heredia Álvaro, José Antonio - Membre
Izquierdo Escrig, Raúl - Membre
Llobet Pitarch, Pablo Vicente - Membre
Monjo Mur, Lluis - Membre
Máñez Pitarch, María Jesús - Membre
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Delegació de vot de: Martínez Moya, Joaquín Ángel

Navarro Lizandra, José Luis - Membre
Oliver Valls, Raquel - Membre
Ortega Herreros, José - Membre
Peñarrocha Alós, Ignacio - Membre
Piquer Mouriño, Javier - Membre
Pérez Soler, Emilio - Membre
Romero Gavilán, Francisco Javier - Membre
Romero Pérez, Julio Ariel - Membre
Romero Subiron, Fernando - Membre
Rosado Castellano, Pedro - Membre
Sansano Sansano, Emilio - Membre
Serrano Mira, Julio - Membre
Soler Estrela, Alba - Membre
Suay Antón, Julio José - Membre
Sáez Riquelme, Beatriz - Membre
Valor Pérez, Jaume - Membre
Vidal Albalate, Ricardo - Membre

Ordre del dia

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

2. Assumptes d'informe:

1. Informe del director

2. Informe dels representants del Departament en les diferents comissions.

3. Assumptes per aprovar:

1. Aprovació, si escau, sol·licituds de Venia Docendi.

2. Aprovació, si escau, de la distribució de crèdits assignats al Departament per
càrrecs acadèmics per al curs 2021/2022.

3. Aprovació, si escau, de reducció de crèdits per activitats de gestió a efectes
del cálcul de l'indicador I DOC del Programa DOCENTIA-UJI.

4. Aprovació, si escau, de la distribució del Pressupost de Biblioteca
delDepartament.

5. Aprovació, si escau, sol.licitud de nomenament de Professor Col·laborador
Honorífic.

4. Assumptes de tràmit.

5. Torn obert de paraules.
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Desenvolupament de la sessió

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta anterior

S'aprova per assentiment l'acta de la sessió nº146.

2. Assumptes d'informe:
1. Informe del director

El Director informa de que a partir de l’1 de març està previst que la UJI
reprengui el model de docència semi presencial que hi havia aprovat.

Recorda que encara estem dins del termini per a demanar semestres
sabàtics (fins l’1 d’abril) i que farem un altre Consell per incloure l’aprovació
de les sol•licituds que hi hagin.

Comenta que l’ANECA ha aprovat la memòria del Grau d’Intel•ligència
Robòtica, que es podria implementar al pròxim curs.

Informa de que el Grau d’Agroalimentària acabarà al curs 2022-23, i
pròximament es començarà a dissenyar el nou títol que el substituirà: el Grau
en Bioquímica i Biologia Molecular. Comenta que Francisco Colomer estarà
de representant de les àrees d'Enginyeria Química, Ciència dels Materials i
Enginyeria Metal•lúrgica, Enginyeria de Processos de Fabricació, Projectes
d'Enginyeria i Mecànica de Fluids, per tant actuarà en representació també
del nostre departament.

El Director dona la benvinguda al Departament a Sergio Benavent (professor
Ajudant), a Patricia Hinojosa (professora ASO) i a Jaime Martínez (professor
ASO).

Comenta que en la darrera CEP es va dir que els pressupostos generals de
l'estat enguany permeten la cessió de taxa de reposició entre universitats de
la mateixa comunitat autònoma, i que per tant la llista de promocions podria
córrer més del que estava previst. Néstor Aparicio comenta que encara no es
parla de números.

Informa de que el professorat amb 32 crèdits podrà optar a gaudir d’una
reducció de fins a 3 crèdits per mèrits docents, d’investigació i gestió. Néstor
Aparicio comenta que Ximo Gual te dades concretes de quina reducció se li
podria aplicar a cadascun d’aquests professors.

Comenta que ja estan eixint les propostes d’oferta acadèmica per al curs
2021-22, i que ja es pot tindre accés a les de varies titulacions.

Per últim, el Director comenta que en l’última Comissió de Titulació del Grau
en Disseny es va tractar la petició de l’àrea d’Estètica i Teoria de les Arts de
tindre més participació en el repartiment de crèdits de TFG. Comenta que si
una comissió ha de prendre decisions que poden afectar a un departament,
els representants deurien de portar a aquesta comissió la opinió del
departament, i no ha estat el cas. Com el nostre departament no ha pogut
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tractar aquest tema, el Director va demanar als 3 representants que de
moment votaren en contra de la cessió de crèdits de TFG, fins que el
Departament pogués prendre una decisió consensuada sobre el tema. No
obstant, assenyala que només un dels tres va votar en contra, però els altres
dos es varen abstenir, i la proposta de l’àrea d’Estètica es va aprovar per la
mínima.

Carlos García intervé per demanar disculpes perquè la votació no hagués
pogut fer-se abans de que el que el Consell pogués pronunciar-se. Comenta
que aquesta àrea ja estava tutoritzant TFGs, i que l’àrea demanava tindre
una participació en aquests crèdits que fora proporcional al pes que tenen en
la titulació del Grau en Disseny. El Director comenta que haguera estat bé
debatre-ho al Consell, i que els representants pogueren dur l’opinió
consensuada. Julio Serrano comenta que ell va votar en la comissió segons li
va indicar el Director, i no veu clar que altres representants no ho feren. El
Director comenta que en el fons no es tan greu, donat que es tractava d’una
consigna del Director, i no del Consell.

2. Informe dels representants del Departament en les diferents comissions.

No hi han intervencions.

3. Assumptes per aprovar:
1. Aprovació, si escau, sol·licituds de Venia Docendi.

Es presenten 2 sol•licituds de Venia Docendi:

Kerly Samaniego Aguilar (àrea CMEM): sol•licita impartir 6 crèdits al curs
2021-22.

Jorge Tomás Segarra Tamarit (àrea EE): sol•licita impartir 6 crèdits al curs
2021-22.

José Gámez comenta que la Venia que ha demanat Kerly Samaniego es per
a iniciar-se amb les pràctiques de laboratori, i creu que és positiu perquè li
ajudarà a tindre una formació més global.

Les 2 sol•licituds de Venia Docendi s'aproven per assentiment.

2. Aprovació, si escau, de la distribució de crèdits assignats al Departament per
càrrecs acadèmics per al curs 2021/2022.

Donat que en gener de l’any que ve l’actual direcció de Departament cessa
en les seves funcions, per al curs 2021/2022 s'han assignat només 7 crèdits
al Departament, en lloc dels 14 habituals. El 7 crèdits assignats es
distribueixen segons la següent proposta:

Direcció: reducció de 4 crèdits.

Secretari: reducció de 3 crèdits.

La proposta de repartiment s'aprova per assentiment.
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3. Aprovació, si escau, de reducció de crèdits per activitats de gestió a efectes
del cálcul de l'indicador I DOC del Programa DOCENTIA-UJI.

El Director comenta que aquest tema ja es va tractar també l’any passat.
Comenta que el Vicerectorat permet que els departaments reconeguin 0.5
crèdits per als càrrecs de gestió, com ara els de responsable d’àrea.
Comenta que no seria una reducció computable que pugi afectar a
contractacions, sinó que simplement constaria que aquestes persones estan
impartint 0.5 crèdits més, com una mena de reconeixement de la seua tasca.

La poposta de reducció s’aprova per assentiment.

4. Aprovació, si escau, de la distribució del Pressupost de Biblioteca
delDepartament.

Es proposa per a la seva aprovació la distribució del pressupost de Biblioteca
del Departament entre les diferents àrees per a l’any 2021.

La distribució s'aprova per assentiment.

5. Aprovació, si escau, sol.licitud de nomenament de Professor Col·laborador
Honorífic.

Es proposa per a la seva aprovació la sol•licitud de nomenament del
professor Kudama Habib (àrea CMEM) com a Professor Col•laborador
Honorífic. El Director comenta que aquest professor es jubila enguany, però
te tasques pendents de finalitzar i li agradaria continuar amb elles. Des del
Vicerectorat ens han informat de que la figura de Professor Col•laborador
Honorífic permetria a un professor jubilat seguir col•laborant amb la
universitat en tasques d’investigació. El Director fa un resum del que diu la
normativa sobre aquesta figura. Comenta que el Departament deuria d’assolir
el pagament de l’assegurança d’aquest professor per a dos anys,
prorrogables a altres dos. Comenta que primer el Departament ha de fer la
sol•licitud, i per a tramitar-la al menys dos terços dels membres del Consell
de Departament deurien de votar a favor (30 de 45 vots).

Julio Serrano pregunta si aquest professor podria obtenir remuneració de la
participació de articles 83. El Director creu que no podria cobrar a través de
la UJI perquè està jubilat i ja no seria membre de la universitat.

Es procedeix a la votació secreta mitjançant el GOC. S’emeten un total de 30
vots (un d’ells delegat), amb el resultat de 25 vots a favor i 5 en contra. El
sistema de votació computa 12 abstencions, que pertanyen als membres del
Consell que no han votat.

Donat que no s’han arribat als 30 vots a favor necessaris, la proposta de
sol•licitud de nomenament de professor col•laborador honorífic no s'aprova.

4. Assumptes de tràmit.

Es presenta, per a la seva aprovació, la sol•licitud de Héctor Beltrán per a la
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realització d’una estada d’investigació de l’1 de febrer fins al 31 de juliol de 2022
al Center for Advanced Life Cycle Engineering de la Universitat de Maryland
(EE.UU.). La seua activitat docent serà coberta per Néstor Aparicio. El Director
comenta que no feia falta passar-la pel Consell, però venia bé fer-ho.

La sol•licitud per a la realització d’una estada d’investigació s’aprova per
assentiment.

5. Torn obert de paraules.

Enrique Belenguer comenta que li sembla molt exigent la condició d’obtenir una
majoria qualificada de dos terços dels membres del Consell de Departament per
a aprovar la proposta de nomenament de professorat col•laborador honorífic.
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